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Rectificaties 
 
In de nieuwsbrieven die we onlangs aan u verzonden zijn helaas enkele fouten geslopen. 
Onze excuses daarvoor. We zullen in de toekomst nog zorgvuldiger proberen te zijn. Het 
minste wat we kunnen doen is even rechtzetten en verduidelijken wat er misging. 
 
Het eerste is een schrijffout. In de extra nieuwbrief over het gesprek met de gemeente heb 
ik de naam van de wethouder verkeerd gespeld: hij heet Hans van Tilborg en niet Hans van 
Tilburg, zoals ik abusievelijk schreef. Nogmaals excuses – ook aan hem, al stuurden we hem 
de nieuwsbrief niet toe. 
Ten tweede een onterechte versimpeling. In de eerste nieuwsbrief schrijven wij “Het 
momenteel geldende reglement stamt uit 2008”. Dat is te kort door de bocht. Caroline 
Rademakers wees ons er op – wat we eigenlijk ook al wisten - dat er verschillende versies in 
omloop zijn die nog steeds geldig zijn, ook van ver vóór 2008. Die zijn namelijk gekoppeld 
aan oude, onveranderde contracten. 
Wat we bedoelden was dat de versie van 2008 de versie is waarover overleg geweest is met 
de Belangenvereniging en waarin ook staat dat (verdere) wijzigingen in gezamenlijk overleg 
tussen beheerders en Belangenvereniging plaats dienen te vinden – en dus niet eenzijdig 
door het beheer. Met die andere, eerdere versies die aan oudere contracten gekoppeld zijn 
heeft de Belangenvereniging niets te maken. Wel is het zo dat het Huishoudelijke Reglement 
uit 2008 voor heel veel mensen op het park geldt. Vandaar de simplificatie – maar het was 
een onterechte simplificatie. 
 
Wij begrijpen dat alles rond de contracten, parklasten en (versies van) het huishoudelijk 
reglement zeer gevoelig kan liggen. Vandaar dat we ook transparant willen zijn wanneer 
anderen of wij zelf toch een fout of onvolkomenheid constateren. De feiten moeten 
kloppen. 
Dit alles verandert overigens niets aan onze inzet in het overleg met de beheerders om het 
huishoudelijk reglement zo te wijzigen dat er ook eisen worden opgenomen voor het 
beheer. Daarover hopen we snel een vervolggesprek met de beheerders te hebben. Waarna 
u weer een nieuwsbrief zult krijgen, hopelijk zonder fouten. 
 
Met vriendelijke groet, namens het bestuur, 
Adri van der Wurff 
secretaris 
 


